

Verslag

Vergadering	Regiegroep
Gehouden op	11 november 2019, 17:30 uur
Opgemaakt door	Berry van 't Westeinde
Aanwezig	Liselotte Franssen (voorzitter), Sjaak Sperber, Piet Verheijen, Trix Vissers, Mark van Oosterwijk, Mark van Stappershoef, Johan Swaans (college), Jolie Hasselman (secretaris), Berry van 't Westeinde (griffier)
Afwezig	-

1. Vaststellen agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

Mark van Oosterwijk vraagt aandacht voor de vormgeving van de agenda. Het is nu veel schakelen tussen agenda en achterliggende stukken.

2. Vaststellen verslagen 14-10-2019 en 28-10-2019 en doornemen actielijst vorige vergadering (meest actuele achter verslag 28/10)

Naar aanleiding van de toezeggingenlijst wordt gesproken over de afspraken voor agendering. Er is enige verwarring geweest rond de agendering van het onderwerp "Hoek Kalverstraat - Tilburgseweg" en "Evaluatie 1 richtingsverkeer Tilburgseweg".

Met betrekking tot de Hoek Kalverstraat wordt geconstateerd door Liselotte Franssen dat de raadsinformatie niet voldoende is. De uitgangspunten moeten worden bijgesteld. Volgens Leystromen zijn er 2 scenario's haalbaar. De raad ontvangt graag meerdere scenario's op basis waarvan de uitgangspunten/kaders al dan niet kunnen worden aangepast. De vraag is wanneer we dit kunnen verwachten. Januari?

Afgesproken wordt dat de toezegging over het 1 richtingsverkeer wordt gecheckt wat de politieke partijen hiermee willen.

3. Lange(re) termijnplanning

De regiegroep dringt erop aan dat weer per maand zichtbaar wordt wat er op de agenda staat. Gekeken wordt hoe de lay-out kan worden verbeterd. Wellicht is ook verstrekken van de excel sheet aan leden regiegroep een optie (kan men zelf selecties maken).

Verdere doorontwikkeling van het planningsdocument moeten we oppakken gelijktijdig met de discussie over prioriteitstelling in de werkgroep bestuurlijke vernieuwing.

Er wordt gevraagd om het goed invullen van de planning in het eerste halfjaar.

4. Voor raadsprocedure aangeboden onderwerpen + advies griffier

Beeldvormende bijeenkomst Loket

De regiegroep geeft voor het aantal deelnemers een winstwaarschuwing af: het is een erg drukke periode en een niet reguliere vergaderavond. Afgesproken wordt dat zo snel mogelijk een uitnodiging wordt verstuurd. Liselotte of Erik Schellekens zal voorzitten.

Bacaertlant

Het is belangrijk dat er geen vragen meer worden gesteld, maar de vergadering meer oordeelvormend kan zijn. Mark van Oosterwijk zit voor.

Raadsvergaderingen

Afgesproken wordt dat de stukken van de Rekenkamercommissie naar de hamerraad kunnen worden doorgeschoven.

Oordeelsvormend

Rond het raadsvoorstel Leyvennen wordt gesproken over de procedure voor het spreekrecht. De bedoeling is om iedereen aan tafel mee te laten praten. Het college kan weer apart plaatsnemen aan de zijkant. Voorgesteld wordt om vooraf de besprekpunten te inventariseren. Welke onderdelen vindt men belangrijk? Voorgesteld wordt om met een andere werkvorm te werken voor de voorzitter. Bijvoorbeeld door de gasten voor het spreekrecht te interviewen. Welke onderdelen zijn belangrijk?

5. Nieuw ingekomen stukken voor raadsvergadering van 17 december 2019

Geen opmerkingen.

6. Inlichtingen vanuit en vragen aan het college in de hamerraad

Naar aanleiding van vragen van Arno de Laat om de agendapunten 'vragen aan het college' en 'inlichtingen vanuit het college' als vaste agendapunten op te nemen op de agenda's van de hamerraad wordt besloten om Arno de Laat te informeren dat in december nog vast wordt gehouden aan de huidige werkwijze. In januari 2020 het Reglement van Orde ter besluitvorming voorgelegd. Op dat moment is er ruimte om in de raad hierover te discussiëren en te besluiten.

7. Informatievoorziening rond gemeenschappelijke regelingen (GR-en)

Niet behandeld – schuift door

8. Doornemen overzichten toezeggingen/moties/raadsvragen

Niet behandeld – schuift door

9. Terugkoppeling uit / naar andere gremia

Niet besproken

10. Bespreking werkwijze begroting

Uitgebreid wordt de werkwijze besproken om tot besluitvormingen te komen met de aanwezige 55 amendementen en moties. Afgesproken wordt dat bij besluitvorming eerst de amendementen worden behandeld die financiële ruimte creëren (in volgorde van verstrekbaarheid) en dan de rest. De moties worden daarna besloten. De vraag is of alle moties bij de begroting moeten worden behandeld.

De vrees bestaat dat we het niet in 1 avond gaan redden. Mogelijk gaan ook de stemmen staken. De griffie zal daarom snel aan de raad kenbaar maken dat voortzetting van de behandeling op woensdag en/of donderdag niet uitgesloten is.

De voorzitter sluit de vergadering om 19:15 uur.

Nr.	Datum	Wie?	Wat?	Afdoening
1	21/5/2019	Wethouder Poos	<p><i>Wat verder ter tafel komt - Evaluatie Tilburgseweg</i></p> <p>Bereidt een voorstel voor over het soort evaluatie voor de Tilburgseweg.</p>	<p>In eerste instantie was de gedachte om dit te doen na afronding van het gehele project. Aangezien voortgang afhangt van ontwikkeling van het stuk terrein op de hoek Tilburgseweg-Kalverstraat kan dit nog lang gaan duren. Om "momentum" te behouden (en lessons learned mee te nemen in de aanloop naar en uitvoering van het tweede deel van het project!) is het wellicht een optie een tussentijdse evaluatie te plannen. Hierbij zal dan enerzijds worden gekeken naar het verkeerscirculatieplan en anderzijds naar de fysieke herinrichting van de Tilburgseweg. Afdelingshoofd REB neemt dit mee in het PoHo overleg. 23/9: raadsinformatie volgt binnenkort 14/10: De fracties wordt gevraagd of agendering van de raadsinformatie gewenst wordt. Griffie benadert niet vertegenwoordigde fracties.</p>
2	11-11-2019	college	Agenderen voorstel Hoek Kalverstraat met scenario's	